
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 453
van LUDWIG VANDENHOVE
datum: 24 maart 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Misbruik of verwaarlozing konijnen  -  Meldingen 

De verwaarlozing van konijnen is een onderschat probleem in Vlaanderen. Konijnen mogen 
nog verkocht worden in winkels en markten. Dat maakt dat impulsaankopen nog meer 
voorkomen. Daarnaast denken de meeste Vlamingen nog dat een konijn een laagdrempelig 
huisdier is, maar meestal zijn eigenaars niet op de hoogte van de behoeften van een konijn. 
 

We krijgen veel signalen binnen van een toenemend aantal konijnen dat opgevangen dient 
te worden. 

Bij de deelvragen graag een overzicht van de volgende gegevens per jaar voor de periode 
2016 tot en met 2021 opgedeeld per provincie.

1. Hoeveel meldingen van misbruik of verwaarlozing van konijnen kwamen binnen bij de 
dienst Dierenwelzijn?

2. Hoeveel van die meldingen werden opgevolgd door de inspectie?

3. Hoeveel keer stelde de inspectie Dierenwelzijn misbruik of verwaarlozing van konijnen 
vast?

4. Hoeveel pv’s werden opgemaakt wegens mishandeling of verwaarlozing van konijnen?

5. Hoeveel konijnen worden opgevangen in dierenopvangcentra of dierenasielen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 453 van 24 maart 2022
van LUDWIG VANDENHOVE

1. Ik beschik niet over dit detail van gegevens.

2. Gelet op het antwoord op vraag 1, beschik ik niet over deze informatie.

3-4.De gecontroleerde diersoorten worden niet geregistreerd.

5. Pas vanaf dit jaar worden de cijfers van het aantal opgevangen konijnen apart 
verzameld, voorheen werden deze cijfers samen met de knaagdieren opgevraagd. 
De bevraging van de dierenasielen voor de statistische gegevens van 2021 is nog 
niet afgerond, deze gegevens zijn dus nog niet beschikbaar.


